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PROTOKÓŁ  Nr  IV/ 2014 

Z ODBYTEJ  IV  SESJI 

RADY  MIEJSKIEJ  SIERPCA 

w dniu  30 grudnia  2014r. 
 

 

Sesja  Rady Miejskiej  odbyła się  w sali posiedzeń Urzędu Miejskiego w 

Sierpcu.  

Rozpoczęła się o godz. 1000, a  zakończyła o godz. 1130. 

 

W obradach uczestniczyli: 

 

- Radni  Rady  Miejskiej  w ustawowym składzie  - 15,    

zgodnie  z   listą  obecności  stanowiącą   załącznik nr  1  do nin. protokółu. 

 

- Przewodniczący Zarządów Osiedli  nr 1, 2, 4, 5, 6: patrz: lista obecności  

   zał. nr 2   do protokółu 

oraz: 

-  Jarosław Perzyński       -  Burmistrz Miasta 

-  Katarzyna Joniak         – Skarbnik Miejski 

-  Barbara Wojciechowska - Dobies  -  Sekretarz Miejski 

-  Dyrektorzy jednostek oświatowych i kulturalnych oraz Spółek Miejskich  

-  Naczelnicy Wydziałów Urzędu Miejskiego 

-  media 

 

Obradom przewodniczyła  Pani  BARBARA WIERZBICKA – 

Przewodnicząca Rady Miejskiej. 

 

Sekretarzem  obrad  został  radny  Pan  Waldemar Frydrychowicz. 

 

 

Do punktu 1-go  -  Otwarcie i stwierdzenie prawomocności obrad. 

 

      Przewodnicząca obrad  powitała wszystkich radnych i osoby zaproszone.  

Obrady rozpoczęto odsłuchaniem hejnału Miasta Sierpca. 

Następnie stwierdziła na podstawie listy obecności, że  w  sesji  uczestniczy 15 

radnych, w związku z  czym Rada  może  obradować  i podejmować 

prawomocne uchwały. 

 

Do punktu 2 -go – Przyjęcie porządku dziennego obrad. 

 

        Przewodnicząca obrad  poinformowała, że wszyscy radni otrzymali 

projekt porządku dziennego obrad  wraz z zaproszeniem na sesję.  Zał. nr 3. 
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Tuż przed sesją otrzymaliście Państwo nowy porządek obrad z autopoprawką – 

zał. nr 3a . Pani Przewodnicząca odczytała ten porządek, a następnie zapytała, 

czy ktoś z radnych ma jakieś uwagi do przedstawionego porządku obrad? 

Nikt z radnych nie wniósł uwag do proponowanego porządku obrad, więc Pani 

Przewodnicząca poddała pod głosowanie. 

 

Rada Miejska  przyjęła  jednogłośnie   następujący porządek dzienny  obrad  

sesji  do  realizacji:  

  

1. Otwarcie  i stwierdzenie  prawomocności obrad. 

2. Przyjęcie dziennego porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokółu z III sesji RM. 

4. Informacje i komunikaty Przewodniczącego Rady. 

5. Informacja Burmistrza o pracy między sesjami. 

6. Interpelacje i zapytania radnych. 

7. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych. 

8. Uchwała RM ws zmiany składu osobowego Komisji Bezpieczeństwa, Ładu, 

Porządku Publicznego i Komunikacji RM. 

9. Uchwała RM ws powołania i określenia składu osobowego Komisji 

Rewizyjnej Rady Miejskiej Sierpca. 

10.Uchwała RM ws zmian w budżecie Miasta. 

11.Uchwała RM ws zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Miasta. 

12.Uchwała RM ws ustalenia wykazu wydatków niewygasających  

 z upływem roku budżetowego 2014. 

13.Sprawy różne. 

14.Komunikaty. 

15.Zakończenie obrad.                                                                                                                                                           
 

Do punktu 3-go  -  Przyjęcie protokółu z III sesji . 

 

    Przewodnicząca obrad poinformowała, że protokół z III sesji z dn. 18 

grudnia 2014r. znajduje się do wglądu w sekretariacie obrad. Każdy radny 

może się z nim zapoznać i do czasu zakończenia sesji wnieść swoje uwagi, jeśli 

takie będą. 

Jeśli do zakończenia sesji nikt z radnych nie wniesie uwag do protokółu, 

wówczas zostanie przyjęty do aprobującej wiadomości. 

 

Do punktu 4-go - Informacje i komunikaty. 

 

Nie było. 

 

Do punktu 5-go – Informacja Burmistrza o pracy między sesjami. 

 

Pan Jarosław Perzyński – Burmistrz Miasta złożył sprawozdanie z pracy 

między sesjami, tj. za okres od 8 grudnia 2014r. do 29 grudnia 2014r. 



 3 

Sprawozdanie zostało przyjęte do aprobującej wiadomości i stanowi  

załącznik nr 4  do nin. protokółu sesji. 

 

Do punktu 6 -go – Interpelacje i zapytania. 

 

Radna Barbara Gil – mieszkańcy dziękują Panu Burmistrzowi za szybka 

interwencje ws uprzątnięcia terenu przy Konstytucji 3 Maja. 

Mieszkańcy proszą Pana Burmistrza o ujawnienie terminu powołania Pana 

Zastępcy. 

Pytanie 1 – czy w Sierpcu są bezdomni? 

Pytanie 2 – czy rodziny niewydolne materialnie maja zabezpieczony opał na 

zimę? 

Pytanie 3 – Ile jest takich rodzin w mieście? 

W imieniu mieszkańców bloków TBS w Sierpcu i własnym prośba o podanie 

kosztów utrzymania administracji, rady nadzorczej i personelu sprzątającego w 

blokach TBS. Z czyich to pieniędzy pracownicy mają pobory? 

- Prośba mieszkańców o podanie terminu wywozu starych mebli w 2015r., by 

stare meble nie walały się po osiedlu. 

A może w porozumieniu ze SMLW uda się Panu zmobilizować służby, żeby 

stare meble sprzątano na bieżąco.  

Ww interpelacje i zapytania są złożone w formie pisemnej. 

Radny  Marek Chrzanowski – w ub. Roku Rada podjęła uchwałę i ogłosiła 

rok 2014 Rokiem Jana Pawła II. Prośba, by Pan Burmistrz reaktywował zespół 

ds. obchodów Roku JPII i byśmy dokonali podsumowania działań tak wielu 

osób, instytucji. Uważam, że powinien być wydany album poświęcony temu 

wydarzeniu, nie tylko w formie elektronicznej, bo na pewno każdy by chciał 

otrzymać razem ze statuetką okolicznościową, która została wykonana. 

Radny Bogdan Bartnicki – złożył dwie interpelacje na piśmie:  

1) mieszkańcy bloku Fredry 10a pytają, czy jest możliwe podłączenie ich bloku 

do miejskiej sieci cieplnej oraz wykonanie ocieplenia budynku? 

2) Pytanie – czy miasto we współpracy z gmina i powiatem zamierzają w 

najbliższych latach uczestniczyć w programach unijnych, co by umożliwiło 

pozyskanie środków zewnętrznych na budowę ścieżek rowerowych. 

Radna Magdalena Stasiak – czy pan Burmistrz planuje podjęcie działań 

prozdrowotnych dla mieszkańców – szczepienia,  walka z narkomanią itp.. 

działania z funduszu p / alkoholowego. 

Radny Zbigniew Długokęcki – czy mieszkańcy ul. Poziomkowej doczekają 

się budowy ulicy? Przewiduje koszt ok. 150.000zł. 

Radny Krzysztof Skrzyński – poprosił o wykaz wykonanych inwestycji i 

remontów w placówkach oświatowych, co m.in. posłużyłyby  jako dane 

wyjściowe do pracy Komisji Oświaty w tej kadencji. 
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Do punktu 7-go – Odpowiedzi na interpelacje i zapytania. 

 

Pan Jarosław Perzyński – Burmistrz Miasta – odnośnie zatrudnienia z-cy 

burmistrza: w styczniu zapadnie decyzja. 

Odnośnie kosztów TBS – odpowiedzi udzielę na piśmie. 

Wywóz śmieci wielkogabarytowych odbywa się 4 razy w roku, o terminach 

wywozu mieszkańcy są powiadamiani z wyprzedzeniem. 

Pan Rafał Kluska -  każdego dnia mieszkańcy mogą dostarczyć zbędny sprzęt 

do Punktu Selektywnej Zbiórki Odpadów Komunalnych w ZGM (PSZOK). 

Radny Jerzy Stachurski – czy nie można tak zorganizować zbiórki 

wielkogabarytowych przedmiotów, by samochód podjeżdżał pod wskazany 

adres, bo nie wszyscy mają czym dostarczyć. Można na telefon. 

Pan Rafał Kluska – wszystko można, ale trzeba się liczyć z większymi 

kosztami. Do tej pory wszystko odbywa się zgodnie z Regulaminem odbioru 

śmieci, który to Regulamin uchwaliła Rada. Należałoby dokonać zmian z 

Regulaminie. 

Pan Burmistrz – te kwestię będziemy omawiali, ponieważ przygotowujemy 

się do specyfikacji przetargowej na wywóz śmieci. 

- Odnośnie Roku Jana Pawła II – nasze uroczystości przejdą płynnie na 2015r., 

ponieważ Sejm ogłosił rok 2015 Rokiem Jana Pawła II w Polsce. Materiały 

podsumowujące i do wydania albumu, są przygotowywane. 

- Fredry 10a – odpowiedzi udzielę na piśmie. 

- walka z narkomanią,  przeciwdziałanie alkoholizmowi – czy inne prewencyjne 

działania – nie było takiego wniosku do budżetu odnośnie bezpłatnych 

szczepień mieszkańców. 

- ul.Poziomkowa – budżet na 2015 nie jest jeszcze uchwalony, wszystko jest w 

państwa rękach, z ulicy Narutowicza trochę zostanie pieniędzy, a to po I 

kwartale. 

- projekty unijne – odpowiedzi udzielę na piśmie. 

- kwestie remontów i inwestycji w placówkach oświatowych – udzielę 

odpowiedzi na piśmie. 

 

 

Do punktu 8-go- Uchwała RM ws zmiany  składu osobowego Komisji 

                             Bezpieczeństwa, Ładu, Porządku Publicznego  

                             i Komunikacji. 
 

Pani Barbara Wierzbicka – Przewodnicząca Rady poinformowała, że Pan 

Marek Chrzanowski złożył ustną rezygnację z pracy w Komisji 

Bezpieczeństwa, Ładu, Porządku Publicznego i Komunikacji, ponieważ chce 

pracować w Komisji Rewizyjnej. 

 

Radni nie mieli uwag. 

Pani Przewodnicząca odczytała treść uchwały i poddała ja pod głosowanie. 
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Rada Miejska w głosowaniu jawnym podjęła jednogłośnie  (ZA – 15) 

 

UCHWAŁĘ Nr 14/IV/2014 
ws zmiany  składu osobowego Komisji Bezpieczeństwa, Ładu, Porządku 
Publicznego i Komunikacji. 

 

Podjęta uchwała stanowi załącznik nr      do nin.protokółu. 
 

 

Do punktu 9 –go - Uchwała RM ws powołania i określenia składu  

                                osobowego Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej Sierpca. 

 

Pani Barbara Wierzbicka – Przewodnicząca Rady poinformowała, że do 

pracy w Komisji Rewizyjnej swój akces złożyli radni: 

 

1. Krzysztof Rudowski 

2. Paweł Michał Grabowski 

3. Marek Chrzanowski 

 

Innych zgłoszeń nie było. Przewodnicząca Rady odczytała treść stosownej 

uchwały i poddała ją pod głosowanie. 

 

Rada Miejska w głosowaniu jawnym podjęła jednogłośnie (ZA- 15)  

 

UCHWAŁĘ Nr 15/IV/2014 
ws powołania i określenia składu osobowego Komisji Rewizyjnej Rady 

Miejskiej Sierpca. 

 

Podjęta uchwała stanowi załącznik nr      do nin.protokółu. 
 

Pani Przewodnicząca zarządziła 15minutową  przerwę na ukonstytuowanie się 

komisji. 

Zgodnie z § 19 Statutu Miasta Komisja Rewizyjna dokonuje wyboru 

Przewodniczącego i Wiceprzewodniczącego w głosowaniu jawnym zwykłą 

większością głosów. 

Po ukonstytuowaniu się Komisji Pan Dariusz Malanowski – 

Wiceprzewodniczący Rady odczytał protokół z I posiedzenia Komisji. 

Uchwała Nr 1 Komisji Rewizyjnej: 

 

Przewodniczącym Komisji Rewizyjnej został Pan Krzysztof Rudowski. 

Wiceprzewodniczącym Komisji został Pan Marek Chrzanowski. 

Sekretarzem Komisji został Pan Paweł Michał Grabowski. 

 

Nikt z radnych nie wniósł sprzeciwu do ustaleń Komisji Rewizyjnej. 
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Do punktu 10 -go - Uchwała ws zmian w budżecie Miasta 2014r.  

 

Pani Przewodnicząca Rady – na wspólnym posiedzeniu w dniu 29 grudnia br. 

pani Skarbnik szczegółowo omówiła propozycje zmian w budżecie miasta.  

Czy ktoś z radnych ma jeszcze jakieś pytania w tym temacie? 

Pytań nie było. 

Przewodnicząca  obrad odczytała treść uchwały i poddała ją pod głosowanie. 

 

Rada Miejska w głosowaniu jawnym podjęła jednogłośnie 

UCHWAŁĘ Nr 16/IV/2014   
ws zmian w budżecie Miasta 2014r. 

 

ZA podjęciem uchwały głosowało 15 radnych. 

Podjęta uchwała stanowi załącznik nr    do nin. protokółu. 

 

 

Do punktu 11 –go – Uchwała RM ws zmian w Wieloletniej Prognozie  

                                  Finansowej Miasta na lata 2014 – 2024. 

 

Pani Skarbnik poinformowała, że zmianie ulega załącznik nr 1 i nr 2 do 

uchwały nr 386/LIV/13 z 18.12.2013r.pn. „Wieloletnia Prognoza Finansowa 

Miasta” oraz „Wykaz przedsięwzięć do WPF” – zgodnie z zał. Nr 1 i 2 do nin. 

uchwały. 

Radni nie mieli pytań, wobec czego Pani Przewodnicząca odczytała treść 

uchwały i zarządziła głosowanie. 

 

Rada Miejska w głosowaniu jawnym podjęła jednogłośnie 

 

UCHWAŁĘ Nr 17/IV/2014 
ws zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Miasta na lata 2014 – 2024. 

 

ZA – 15 radnych. 

Podjęta uchwała stanowi załącznik nr   do nin. protokółu sesji. 

 

 

Do punktu 12-go - Uchwała RM ws ustalenia wykazu wydatków 

                                 niewygasających z upływem roku budżetowego 2014. 

 

Pani Katarzyna Joniak poinformował, iż niezrealizowane kwoty wydatków 

budżetu jednostki samorządu terytorialnego wygasają z zastrzeżeniem ust. 2 i 4, 

z upływem roku budżetowego. Rada może ustalić wykaz wydatków, do których 

nie stosuje się przepisu ust.1 i określić ostateczny termin wykonania wydatku w 

następnym roku budżetowym ( do 30.06.2014r). 
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W wykazie , o którym mowa w ust. 2 ujmuje się wydatki związane z realizacją 

umów: wprowadzenie do wydatków niewygasających kwoty 72 570zł na 

projekt hali gimnastycznej przy Gimnazjum Miejskim. 

Radni nie mieli pytań. 

Przewodniczący obrad  odczytał treść uchwały i poddał ja pod głosowanie. 

Rada Miejska w głosowaniu jawnym podjęła jednogłośnie 

UCHWAŁĘ  Nr  18/IV/2014 

ws  ustalenia wykazu wydatków niewygasających z upływem roku 

budżetowego 2014. 

ZA – 15 radnych 

Podjęta uchwała stanowi   załącznik nr    do  nin. protokółu. 

 

Do punktu 13 –go - Sprawy różne. 

 

Radny Waldemar Frydrychowicz – za pośrednictwem telewizji kablowej, 

zwrócił się z prośbą do mieszkańców by zgłaszali do Urzędu, gdzie są jakieś 

miejsca nieoświetlone, tak jak to jest na Paderewskiego, gdzie przejście dla 

pieszych jest niewidoczne a jest tam duże natężenie ruchu. 

Radny Jerzy Stachurski – są naczelnicy Wydziałów, dyrektorzy –  zgłaszajmy 

wszelkie uwagi na bieżąco, nie obarczajmy takimi drobnymi sprawami 

burmistrza. 

Pan Burmistrz – wszystkie zgłaszane uwagi są odnotowywane i będziemy 

chcieli te braki naprawiać 1 – 2 razy w miesiącu.  

Temat toi toi został załatwiony – znajduje się przy dworcu PKS, ale szukamy 

jeszcze innej lokalizacji. 

 

Do punktu 14-go – Komunikaty. 

 

Pani Przewodnicząca – kolejna sesja planowana jest na 14 stycznia 2015r. 

 

Pan Burmistrz – podpisałem Zarządzenie o terminach wyborów do Zarządów 

Osiedli  od nr 1 – 7 w mieście. Zebrania sprawozdawczo-wyborcze w Osiedlach 

rozpoczną się od 9 marca 2015r.  

 

 

Przewodnicząca obrad  poinformowała, że  do protokółu z III sesji nikt z 

radnych nie wniósł żadnych uwag, w związku z tym proponuje przyjąć go do 

aprobującej wiadomości.  

Rada przyjęła jednogłośnie i bez uwag protokół z poprzedniej sesji do 

aprobującej wiadomości. 
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Do punktu 15-go – Zakończenie obrad. 

 

Wobec wyczerpania się punktów porządku dziennego sesji  Przewodnicząca 

Rady Miejskiej podziękowała wszystkim  za czynne uczestnictwo w sesji   i  

ogłosił a zakończenie obrad: 

 

„Zamykam  obrady IV sesji  Rady  Miejskiej  Sierpca”. 
 

 

Na tym protokół zakończono, napisano i po przeczytaniu podpisano. 

 

 

 

Protokółowała:                                                       Przewodnicząca obrad: 

 

Halina Waszkiewicz                                                  Barbara Wierzbicka       

 


